
Us donem la benvinguda a la Universitat d’Andorra 
 

Què és l’UdA?  

 

L’UdA és la Universitat d’Andorra.  

És l’única universitat pública del país.  

 

A l’UdA pots aprendre coses per preparar-te per treballar  

o per conèixer més sobre diferents temes.  

També es fa recerca per descobrir coses noves i ajudar a la comunitat.  

 

 

On és l’UdA? 

 

L’UdA es troba a la parròquia de Sant Julià de Lòria,  

al sud del Principat d’Andorra.  

L’edifici principal de l’UdA està al centre del poble.  

 

L’UdA té espais i aules per a activitats d’investigació, 

ensenyament, laboratoris i serveis per a l’estudiant.  

 

 

Com hi puc arribar? 

 
Pots arribar al poble de Sant Julià de Lòria  

en cotxe, autobús o a peu.  

 

L’edifici de la Universitat té dues entrades.  

La primera es troba a la plaça de la Germandat  

i, la segona, a l’avinguda Francesc Cairat.  

 

 

 

 

 



   

 
 

 

Quan està obert per demanar informació? 

 

L’horari d’atenció és de dilluns a divendres,  

de les 8 del matí a les 6 de la tarda.  

 

 

Què es pot estudiar a l’UdA?  
 

A l’UdA pots fer diferents estudis després de cursar el batxillerat:  

 

• Diploma professional avançat (s’anomena DPA)  

Durada: 2 cursos 

Formació molt pràctica per entrar de manera ràpida a treballar. 

 

• Bàtxelor 

Durada: 3 cursos 

Formació per treballar en una professió  

que necessita coneixements més amplis.  

 

 

També hi ha dobles titulacions (per fer dos bàtxelors alhora)  

i bàtxelors d’especialització.  

 

• Màster  

Durada: 2 cursos 

Són estudis universitaris  

per aprendre coneixements més especialitzats  

sobre un tema concret.  

 

També preparen per fer recerca  

o per treballar en llocs de feina més qualificats.  

 

 

 

 

 

 

 



   

 
 

• Doctorat  

Durada: 3 cursos 

Formació per fer una investigació original  

i escriure una tesi doctoral.  

Permeten obtenir el diploma més alt.  

 

Estan pensats per a persones  

que volen dedicar-se a la investigació  

o ser professor universitari.  

 

• Formació continuada  

Són cursos teòrics de curta o llarga durada i tallers pràctics  

per aprendre i millorar. 

Aquests cursos els solen fer persones 

que ja estan treballant. 

 

 

 

Sobre quins temes pots estudiar a l’UdA?  

 
Els temes que pots estudiar són: 

 

₋ Comunicació 

₋ Dret 

₋ Educació 

₋ Empresa 

₋ Història 

₋ Humanitats 

₋ Informàtica 

₋ Llengua 

₋ Salut 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



   

 
 

 

Qui pot estudiar a l’UdA?  

 

• Bàtxelors 

o Persones que tinguin el batxillerat andorrà. 

o Persones que tinguin un diploma professional avançat (DPA).  

o Persones que hagin superat  

la prova d’accés a la universitat per a majors de 25 anys. 

Si has estudiat a l’estranger,  

ha de ser un títol acceptat pel Govern d’Andorra.  

 

• Màsters  

o Persones que tinguin un títol de bàtxelor. 

Si has estudiat a l’estranger,  

ha de ser un títol acceptat pel Govern d’Andorra.  

 

• Doctorat 

o Persones que tinguin un títol de màster andorrà. 

Si has estudiat a l’estranger,  

ha de ser un títol acceptat pel Govern d’Andorra. 

 

• Formació continuada 

o Qualsevol persona que vulgui aprendre nous coneixements.  

o Qualsevol persona que vulgui millorar en la seva feina.  

 

 

Com s’estudia a l’UdA? 
 

A la Universitat d’Andorra (UdA) pots estudiar de 3 maneres:  

 

1. Presencial: vens a classe amb altres estudiants  

i el professorat explica els diferents temes. 

 

2. Virtual: estudies des de casa  

amb material i exercicis per internet. 

 

3. Semipresencial: combines classes a l’aula  

i estudis virtuals. 

 



   

 
 

Com em puc apuntar?  

 

Has de segur aquests passos: 

 

1. Preinscripció: omple el formulari amb les teves dades. 

 

2. Documentació: envia una còpia dels documents  

que demana la universitat. 

 

3. Matrícula: paga el cost de la formació  

i comença els estudis. 

 

 

Per què estudiar a l’UdA? 

 

• El professorat t’ajuda segons les teves necessitats.  

• Classes amb grups petits d’estudiants.  

• Aprenentatge amb teoria i pràctica.  

• Professorat que coneix molt bé diferents llocs de treball 

i com funcionen. 

• Podràs anar a estudiar durant uns mesos en un altre país. 

• Et serà fàcil trobar feina després d’estudiar. 

• El títol de l’UdA és reconegut per tot Europa. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 



   

 
 

Informació de contacte 

 

Plaça de la Germandat, 7 

AD600 Sant Julià de Lòria 

Telèfon: (+376) 743000  

uda@uda.ad  

 

 

 

 

 

 

 

 

Aquest document segueix les directrius internacionals de l’IFLA  

(International Federation of Library Associations and Institutions)  

i d’Inclusion Europe quant al llenguatge, el contingut i la forma,  

amb l’objectiu de facilitar-ne la comprensió. 

El logotip LF ho certifica. 

 L’atorga l’Associació Lectura Fàcil (www.lecturafacil.net) 

 

 

 

Text validat pel grup validador de +Tu Fundació de suport. 
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